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آمادگی منطقه ویژه اقتصادی لامرد 
برای جذب سرمایه گذارخارجی

ایرنــا - مدیر عامل منطقه ویــژه اقتصادی لامرد از 
آمادگــی این منطقــه برای جذب ســرمایه گذاری 
خارجی و ارائه تســهیلات لازم به ســرمایه گذاران 

خبر داد.
آمادگی منطقــه ویژه اقتصادی لامــرد برای جذب 

سرمایه گذارخارجی
به گزارش روز شنبه ایرنا ،ســید ابوالحسن حقایقی 
در حاشــیه اختتامیه دومین نمایشــگاه فرصت های 
سرمایه گذاری در معدن ، سیمان ، متالوژی و صنایع 
وابســته در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت 
: دو منطقــه ویژه اقتصادی لامرد فارس و پارســیان 
هرمزگان زیر مجموعه ســازمان توســعه معادن و 
صنایع معدنی ایران ) ایمیدرو( هستند که وظیفه آنها 
به عنوان مناطق ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر آماده 
ساختن زیر ساخت های لازم و برداشتن موانع برای 

حضور سرمایه گذاران در این مناطق است .
وی اظهار داشــت : در منطقه لامرد زیر ساخت های 
لازم برای سرمایه گذاری در صنایعی همچون سیمان 
، فولاد ، پتروشــیمی ، الومینیوم و صنایع پایین دستی 
آنها فراهم شده است و تسهیلاتی همچون آب و برق 
برای دوران ســخت ، تامین جاده ، ایجاد زیر ساخت 
های مخابراتی و حصار گمرکی به طول 46 کیلومتر 
فراهم شده اســت که شرکت های بزرگ می توانند 

سرمایه گذاری های خود را انجام دهد .
حقایقی به قرار داد بســته شده شــرکت آلومینیوم 
جنوب ) 51 درصد سهام آن متعلق به شرکت غدیر 
و 49 درصد متلق به ایمیدرواســت ( با شرکت ' ان 
اف ســی ' چین بــرای تولید ســالانه 300 هزار تن 
شــمش آلومینیوم اشاره کرد و گفت : روز شمار این 
طرح آغاز شــده است و شرکت چینی نیز متعد شده 
اســت در مدت 32 ماه این کارخانه را بســازد و به 

ایران تحویل دهد.
وی گفت : همچنین در کنار این قرار داد، شــرکت 
غدیر قــرار دادی مبنی بر ایجاد نیروگاهی با ظرفیت 
900 مگا وات را با شــانگهای الکتریک چین منعقد 
کرده است تا برق کارخانه تولید شمش الومینیوم را 
فراهم سازد ، که در شرایط کنونی زمین از سوی این 
طرف چینین خریداری شــده و زیر ساخت های لازم 

برای کار فراهم شده است .
وی گفــت : با توجه به وضعیت اســتراتژیک منطقه 
لامــرد و نزدیکی به ســاحل آمادگــی کامل برای 
سرمایه گذاری داخلی و خارجی در چهار صنعت یاد 

شده وجود دارد .
حقایقی با تاکید بر اینکه شــرایط سرمایه گذاریس 
از برجام باید به خوبی تســهیل شود افزود : سرمایه 
گذاری کــه می آید نباید به دنبــال اخذ مجوز و یا 
اســتعلام ها باید ، زمیــن لازم را داریم و مجوز کلی 
از را از محیط زیســت برای جلوگیــری از هر گونه 
آســیب به محیط اخذ کرده ایم اما متعهد شده ایم 
هر سرمایه گذاری که می آید مجوز لازم را از محیط 

زیست به صورت جدا گانه کسب کند .
وی اظهار داشــت : معافیتهــای گمرکی ومالیاتی در 
بخــش ارزش افزوده و مالیات بــر در آمد از جمله 
امتیازاتی اســت که به سرمایه گذاران در این منطقه 

ویژه داده می شود .
حقایقی در مورد شــرایط سرمایه گذاریس از برجام 
گفت : به نظر می رســد ســرمایه گذاران خارجی 
نیازمند یک شــریک یــا )joint( داخلی و ایرانی 
هستند ، شــریک داخلی می بایست مراحل اداری و 
محیط را آماده کند تا سرمایه گذار سرمایه بیاورد .
وی با بیان اینکه شــرکت های سرمایه گذار خارجی 
بدنبــال تضمین از طرف دولت هســتند افزود : این 
مســاله باید به فراموشی ســپرده شود ، دولت دنبال 
جذب ســرمایه اســت و پولی ندارد . سرمایه گذار 
اگر بندر می ســازد به این معنا نیســت که پس از 
چند ســال سود سرمایه وی را دولت می دهد ، ما به 
عنوان ایمیدرو متعهد می شویم که بار طرف سرمایه 
گذاردر بندر را تامین کنیم و متعهد می شــویم اگر 
این میزان تامین نشــد خسارت پرداخت کنیم ، این 
موضوع باید برای ســرمایه گذاران روشــن شود تا 

توقع کاذب ایجاد نشود.
دومین نمایشــگاه فرصت های ســرمایه گذاری در 
معدن ، سیمان ، متالوژی و صنایع وابسته که از ششم 
بهمن ماه با حضور بیش از یکصد شــرکت داخلی و 
خارجی در مرکز نمایشــگاه هــای بین المللی کیش 
آغــاز بکار کرده بود جمعه شــب به کار خود پایان 

می دهد.

فرمانــدار لامرد گفــت: الکترونیکی کردن گمرک 
لامــرد موجــب تســهیل امــور گمرکــی و تکریم 

ارباب رجوع شده است.
 خبرگــزاری فــارس: تســهیل کار ارباب رجوع، با 

لامرد گمرک  کردن  الکترونیکی 
به گــزارش خبرگزاری فارس از لامــرد، عبدالرضا 
منصوری عصر امروز به مناسبت روز جهانی گمرک 
در جمــع کارکنان گمرک لامــرد حضور یافت و از 

انجام شده توسط آنان تقدیر کرد. خدمات 
فرمانــدار لامــرد در این بازدید و دیــدار خود در 
ســخنانی اظهار داشــت: الکترونیکی کردن گمرک 
لامرد موجب تســهیل امــور و تکریم ارباب رجوع و 

رونق این گمرک شده است.
وی بــا تقدیر از خدمات و تلاش های ارزنده صورت 
گرفته توسط گمرک لامرد افزود: راه اندازی سامانه 
جامع امور گمرکی و کســب رتبه نخست صادرات 
در اســتان فارس نشــان از تلاش و خدمات ارزنده 

کارکنان گمرک لامرد دارد.

رئیــس گمرک لامــرد نیز گفت: چارت ســازمانی 
گمرک فــرودگاه لامرد به نام گمــرک منطقه ویژه 
اقتصادی لامرد تغییر یافته است که موجب افزایش 

می شود. گمرکی  بسیار  رویه های 
بشــیر رضویان بــا ارائه گــزارش عملکرد 10 ماه 
گمرک لامرد در ســال جــاری ادامه داد: در حوزه 
صــادرات فعالیت هــای چشــم گیری در این مدت 

انجام شده است.
وی تصریــح کرد: پس از راه اندازی ســامانه جامع 

امــور گمرکی در خردادماه ســال جــاری در ماه 
نخســت 900 تن کالا و در دی ماه به 101 هزار و 
140 تن افزایش یافت که نشانگر رشد این گمرک 

و جلب نظر صادرکنندگان و تولیدکنندگان اســت.
رضویان اضافه کرد: جمع صادرات گمرک لامرد از 
خردادماه تا پایان دی ماه ســال جاری به 287 هزار 
و 565 تــن کالا به ارزش یک میلیون و372 هزار و 
336 دلار بــوده که به کشــورهای مختلفی ازجمله 

انجام  شده است. کویت، قطر و موزامبیک 
رئیس گمرک لامرد بیان داشت: در حوزه مسافری 
نیــز 4 هــزار و 922 مســافر از ایــن گمرک به 

داشته اند. تردد  خلیج فارس  حاشیه  کشورهای 
وی خاطرنشــان کرد: حجم صادرات گمرک لامرد 
در اســتان فارس دارای رتبه برتر و در سطح کشور 

نیز جز 10 گمرک ازنظر وزنی محسوب می شود.
در ادامه این بازدید فرماندار لامرد و مدیر فرودگاه 
بین المللی این شــهر از تلاش های کارکنان گمرک 

کردند. تقدیر  لوح  اهدای  با  لامرد 

آموزش وپرورش اشکنان صورت گرفت
برگزاری نخستین دوره آموزش 
خبرنگاران دانش آموز در اشکنان

آمــوزش خبرنــگاران دانش آموز  نخســتین دوره 
با شــرکت 50 نفر توســط اداره آموزش وپرورش 

اشکنان برگزار شد.
 خبرگزاری فارس: برگزاری نخستین دوره آموزش 

خبرنگاران دانش آموز در اشکنان
به گــزارش خبرگزاری فارس از اشــکنان، رئیس 
آموزش وپــرورش  اداره  دانش آمــوزی  ســازمان 
اشــکنان عصر امــروز در جمع خبرنــگاران اظهار 
داشــت: نخســتین دوره آموزش خبرنگاران پانا با 
شرکت 50 نفر از دانش آموزان در سالن اجتماعات 

اداره آموزش وپرروش منطقه اشکنان برگزار شد.
این دوره دانش آموزان  افزود: در  زینب دلاشــوب 
اشــکنانی با شــیوه تیترنویســی، تنظیم انــواع لید 
و آخریــن تغییرات در شــیوه نگارش خبر آشــنا 

می شوند.
وی گفــت: این نخســتین دوره خبرنگاری اســت 
کــه در بخش اشــکنان برگزار می شــود که از هر 
آموزشــگاه یک دانش آموز در این دوره شــرکت 
کرده اند و برای هرکدام از آن ها کارت خبرنگاری 

پانا صادر خواهد شد.
وی ادامه داد: این دوره توســط سید مهدی احمدی 
فارغ التحصیل دانشــکده خبر شــیراز در اشــکنان 

برگزار شد.
آغاز عملیات آسفالت ورودی تونل 

شهید باقری لامرد

به گزارش روابط عمومی اداره کل راه وشهرسازی 
لارســتان،  در بازدیدی با حضــور مهندس باقری 
فــرد مدیر کل ،  مهندس علیرضا راســتیار رییس 
اداره راه وشهرســازی لامــرد در خصوص پروژه 
عنوان داشــت : تونل شــهید باقری لامرد 2650 
متــر طول دارد کــه در حال حاضــر عملیات بتن 
ریزی دیواره ها و ســقف آن در حال انجام است.

راســتیار افزود :در حال حاضر عملیات زیر سازی 
ورودی و خروجی تونل به پایان رسیده و عملیات 
آسفالت ورودی تونل به طول 4500 متر در حال 

. باشد  می  انجام 
وی عنوان داشــت : با توجه به پیشــرفت فیزیکی 
خــوب تونل و هماهنگی با پیمانــکار عملیات کف 
سازی آن نیز در حال انجام می باشد که تا کنون 
بیــش از 1400 متر کف بــرداری و ریگلاژ آن 

است. شده  انجام 
رییــس راه و شهرســازی لامرد ادامــه داد :یکی 
دیگر از اقدامــات مهم در این پروژه نصب علائم 
و ایمنی پروژه اســت که  توســط پیمانکار نصب 

است. انجام  پروژه در حال  این  علائم 
روی  پیاده  بزرگ  همایش 

پاک هوای  بمناسبت  خانوادگی 

به گزارش روابــط عمومی اداره ورزش و جوانان 
لامرد، همایــش بزرگ پیــاده روی خانوادگی به 
مناســبت هوای پــاک وپیشــوازدهه مبارک فجر 

شد. برگزار  ماه  بهمن   9 جمعه 
این پیاده رودی از میدان زنــده یاد دکتر حیاتی 
به طرف فرودگاه بیــن المللی لامرد بود که بیش 

از 500 نفر در این همایش شــرکت کردند.
اداره ورزش و جوانان لامرد، اداره حفاظت محیط 
زیســت و مدیریت فرودگاه بیــن المللی لامرد از 

بودند. همایش  این  برگزاری  مسول 
همچنیــن در ایــن همایش تعــداد جوائز 15عدد 
کارت هدیه و دوچرخه به شــرکت کنندگان اهدا 

شد.
در مســیر راه فرهنــگ جمــع آوری زبالــه های 
انداز جامعه ورزشهای همگانی  کناراتوبان چشــم 

بود.

به گــزارش روابــط عمومــی اداره ورزش و جوانان 
لامرد، طی ســفر یک روزه حمید غلامپور سرپرســت 
اداره ورزش و جوانــان لامرد به بخش علامرودشــت 
جهت بازدید از اماکن ورزشــی این بخش، نشستی با 
حضور ایوب غفاری بخشدار علامرودشت، رضا باقری 
مسئول نمایندگی ورزش و جوانان بخش علامرودشت 
و دهیاران و مســئولین هیئت های ورزشی و جمعی از 
ورزشکاران و پیشکســوتان نیز حضور داشتند در یک 
فضای صمیمی برخی مسائل و مشکلات موجود مطرح 
و بمنظور برون رفت از این مشکلات بحث و تبادل نظر 

صورت گرفت.
رییــس اداره ورزش و جوانــان شهرســتان لامرد در 
ســخنانی گفت: خوشــبختانه ورزش علامرودشــت 
دلســوزان فراوانی دارد و دارای پتانســیل و ظرفیت 
خوبی می باشــد و من هم برای علامرودشــت و مردم 
علامرودشت و ورزش علامرودشــت احترام ویژه ای 

دارم و تمــام تلاش خودم را در جهت رفع مشــکلات 
مطرح شده بکار خواهم بست و بسیار خوشحال خواهم 
شــد بتوانم گوشه ای از مشــکلات ورزش این بخش 

پهناور را حل نمایم.
غلامپور در ادامه از کلنگ زنی سالن ورزشی روستای 
کمالی و چاهکور در آینده ی نزدیک با حضور مدیرکل 
ورزش و جوانان استان فارس خبر داد و گفت:ان شالله 

روزی برسد که تمامی روستاهای بخش علامرودشت 
از نعمت سالن ورزشی بهره مند گردند.

وی افزود:من امروز از تمامی اماکن ورزشــی روباز در 
تمامی روســتاها بازدید نمودم و مشــکلات موجود را 
یادداشــت کردم و ان شالله با جدیت تمام پیگیر رفع 

مشکلات موجود خواهم بود.
در ادامه ایوب غفاری بخشــدار علامرودشــت ضمن 
عرض تقدیر و تشــکر از تشــریف فرمایــی غلامپور 
ایشــان را فردی پرتــوان و باانگیــزه توصیف نمود و 
خواســتار پیگیری بیش از پیش ایشــان بمنظور برون 
رفت از مشــکلات عدیده ی ورزشی در بخش پهناور 

علامرودشت شد.
شایان ذکر است در این نشست دهیاران و نمایندگان 
ورزشی روســتاهای بخش علامرودشت و نیز مسئولین 
هیئت های ورزشــی فعال و بانوان ورزشــکار به بیان 

مشکلات و دیدگاه های خود پرداختند

به جهت حل اختلافات شورای شهر و شهردای شهر لامرد 
دیدار و گفتگوی کارشناس شورای استان با فرماندار شهرستان لامرد

به گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرســتان لامرد 
صبح امروز محمد مهدی تقیه کارشــناس  شــورای 
اسلامی اســتان فارس که به جهت بررسی مشکلات 
شــهرداری و شــورای اســلامی شــهر لامرد به این 
شهرستان ســفر کرده بود با حضور در دفتر فرماندار 

این شهرستان با وی دیدار و گفتگو کرد.
منصــوری فرماندار شهرســتان لامرد با بیــان اینکه 
متاســفانه از روز اول موضــع گیری هایی نســبت به 
فرمانــداری وجود داشــت اظهار کرد: مــا در جهت 
تعهدی که برای خدمت به مردم داشــتیم و روز اول 
هم  به مردم این شهرســتان قول داده بودیم، نســبت 
به اقدامــات و کارهای انجام گرفته بر خلاف مصالح 
شهر واکنش نشان داده و موارد را به دوستانمان در 

مجموعه شورا عرض میکردیم. 
وی افزود: متاســافانه این اختلافات و حاشیه ها به 
نقطه ای رسید که یکی از اعضای شورا برخی موارد 

را صراحتا اعلام کرد.  
منصوری خاطر نشان کرد: شورا  باید از حقوق مردم 
دفاع کند شــورا  نماینده مردم است و خدمات آن 
خدمات نظام اســت، ما باید در جهت رفع مشکلات 
مردم کوشا باشیم نه اینکه بر اساس سلیقه فردی و 

جناحی بخواهیم کاری را انجام دهیم.   
نماینده عالی دولت در شهرســتان لامرد با اشــاره 
ســخنان اســتاندار فارس مبنی بر اینکه قانون باید  
اجرا شــود ولو اینکه مخالف دیدگاه ما باشد افزود: 
متاســفانه این عــدم هماهنگی ها و نبود انســجام و 
اختلافات درون شــورا به جامعه کشیده شده است، 
و امروز با توجه به نزدیکی انتخابات و حساسیتهایی 
که در منطقه وجود دارد شــهر در وضعیت حساسی 
قــرار دارد که هــر روز به این حساســیت افزوده 

میشود.
فرماندار لامرد بیان داشــت: این شــهر و شهرستان 
ظرفیتهــای بزرگ و عظیمی دارد که میشــود از آن 
استفاده کرد ولی متاسفانه اختلافات این مجموعه با 
شهرداری باعث بر زمین ماندن بسیاری از مشکلات 

مردم شده است.  
وی در پایــان ســخنان خود خاطر نشــان کرد:  اگر 
احســاس کنیم در برابر قانون باید پاسخگو باشیم و 
در مراکز هم حمایتی از اشــتباهات و مسایل حاشیه 
ای نمیشود قطعا به جای دامن زدن به اختلافات وقت 
و انرژی مان را صرف خدمت به مردم خواهیم کرد.                                                                  
محمد مهدی تقیه  کارشــناس شورای اسلامی استان  
با بیان اینکه در مجموعه شورای اسلامی شهر لامرد 
مشــکلاتی وجود دارد بیان داشت: ما به همه حاشیه 
ها و مشــکلات واقفیم و دنبال میکنیم این قضایا را و 
امیدواریم در زمان باقی مانده عمر شــورا بتوانند به 

مردم این شهر خدمت کنند.
این کارشناس مسائل شــورا اضافه کرد: با وجودی 
که با سختی هیات رئیســه انتخاب شد اما خبرهای 

خوبی از شورای شهر به دست ما نمیرسد.
وی خاطر نشــان کرد: قانون فصل الخطاب اســت، 
قانون باید اجرا شــود ولو اینکه قانون مشکل داشته 

باشد، چرا که این توهین به مردم است. 
تقیه با توجه به اتفاقات و حاشــیه های ایجاد شــده 
در ایــن مجموعه تصریح نمود:  شــوراها  اگر چنین 
وضعیتی دارند باید منحل شــوند تــا حقی از مردم 

نشود. ضایع 
مهنــدس منصــوری فرماندار شهرســتان لامرد در 
ابتدای ســخنان خود ضمن خوش آمد گویی به وی 
اظهار داشــت: علاقه داشتم نشســتی داشته باشیم و 
از توفیقات شــورا که یکی از آرزوها و انتظارات این 
نظام جهت رفع مشــکلات مردم بوده است صحبت 
کنیم نه جلسه ای پیرامون حل مشکلات و اختلافات 

ما بین شورا و شهرداری این شهر.
منصوری فرماندار شهرســتان لامرد بــا بیان اینکه 
متاســفانه از روز اول موضع گیری هایی نســبت به 
فرمانداری وجود داشــت اظهار کــرد: ما در جهت 
تعهدی که برای خدمت به مردم داشــتیم و روز اول 
هم  به مردم این شهرســتان قول داده بودیم، نسبت 

به اقدامات و کارهای انجام گرفته بر خلاف مصالح 
شهر واکنش نشان داده و موارد را به دوستانمان در 

مجموعه شورا عرض میکردیم. 
وی افزود: متاســافانه این اختلافات و حاشــیه ها به 
نقطه ای رسید که یکی از اعضای شورا برخی موارد 

را صراحتا اعلام کرد.  
منصوری خاطر نشان کرد: شورا  باید از حقوق مردم 
دفاع کند شــورا  نماینده مردم است و خدمات آن 
خدمات نظام اســت، ما باید در جهت رفع مشکلات 
مردم کوشــا باشیم نه اینکه بر اساس سلیقه فردی و 

جناحی بخواهیم کاری را انجام دهیم.   
نماینــده عالی دولت در شهرســتان لامرد با اشــاره 
ســخنان اســتاندار فارس مبنی بر اینکه قانون باید  
اجرا شــود ولو اینکه مخالف دیدگاه ما باشد افزود: 
متاســفانه این عــدم هماهنگی ها و نبود انســجام و 
اختلافات درون شــورا به جامعه کشیده شده است، 
و امروز با توجه به نزدیکی انتخابات و حساســیتهایی 
که در منطقه وجود دارد شــهر در وضعیت حساسی 
قرار دارد که هر روز به این حساسیت افزوده میشود.
فرماندار لامرد بیان داشــت: این شــهر و شهرستان 
ظرفیتهــای بزرگ و عظیمی دارد که میشــود از آن 
استفاده کرد ولی متاسفانه اختلافات این مجموعه با 
شهرداری باعث بر زمین ماندن بسیاری از مشکلات 

مردم شده است.  
وی در پایان ســخنان خود خاطر نشــان کرد:  اگر 
احســاس کنیم در برابر قانون باید پاسخگو باشیم و 
در مراکز هم حمایتی از اشــتباهات و مسایل حاشیه 
ای نمیشــود قطعا به جای دامــن زدن به اختلافات 
وقت و انرژی مان را صرف خدمت به مردم خواهیم 

کرد.                 
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فرماندار لامرد مطرح کرد
تسهیل کار ارباب رجوع، با الکترونیکی کردن گمرک لامرد

با حضور سرپرست اداره ورزش و جوانان لامرد صورت گرفت:
بررسی مسائل و مشکلات ورزشی بخش علامرودشت لامرد  

سید محمد حقایقی  ابراهیم صفری در مراسم اعزام بیش 
از 200 دانش آموز لامــردی به اردوی راهیان نور که در 
حسینه ثارالله سپاه پاسدارن لامِرد  برگزار شد، با بیان اینکه 
در  حــوزه آموزش و پرورش با تعطیلی هر کلاس درس، 
کلاس درس زندگی شروع می شود، اظهار کرد: امیدوارم 
شــما دانش آموزانی که امروز به سرزمین های نور سفر 

خواهید کرد، پس از بازگشت سفیران پیام شهدا باشید.
مدیر آموزش و پرورش لامرد با اشاره به اینکه جای جای 
مناطق عملیاتی جنوب، درس زندگی را آموزش می دهد، 
افــزود: اردو های راهیان نور، بهترین فرصت برای دانش 
آموزان است تا خود را بشناسند و با پیمودن مسیر شهدا 

در خودسازی خود گام بردارند.
وی با بیان اینکه دانش آموزان مقطع متوسطه دوم توفیق 
زیارت امامزادگان عشــق را پیدا کرده اند، خاطر نشان 

کرد: امســال بیش از 200 دانش آموز لامردی در قالب 
اردو های راهیــان نور به مناطق عملیاتی جنوب ســفر 

خواهند کرد.
در ادامه عبدالله آزاد فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه 
لامرد با اشاره به اهداف اردوی راهیان نور دانش آموزی 
بیان کرد: مهم ترین هدف از اردو های راهیان نور، آشنایی 

دانش آموزان با فرهنگ شهادت و ایثار گری است.
وی با بیان اینکه دانش آموزان عازم به اردوی راهیان نور 
از مناطق شلمچه ، اروند ، هویزه و ... بازدید خواهند کرد، 
خاطر نشــان ساخت: در  هر منطقه  عملیاتی، شهیدی از 
شهرستان لامرد بوده و امنیت امروز منطقه را مدیون خون 

همین شهدا هستیم.
همچنین حجت الاسلام حسینی نسب مسئول نمایندگی 
ولی فقیه در سپاه لامرد با بیان اینکه حضرت زینب پیام 

شهدای کربلا را به جهانیان رساند، ابراز کرد: امروزه شما 
دختران دانش آموز باید برای شهدا خواهری کنید و پیام 
شهدای کربلای ایران را به گوش نسل سومی ها و نسل 

جدید این انقلاب برسانید.
وی اذعان کرد: پیام شهدای هشت سال دفاع مقدس که 
همان ولایت مداری و رعایت حجاب اســت را به گوش 
همگان برســانید و و در خودتان نیــز تغییراتی به وجود 

آورید.
گفتنی اســت اردوی راهیان نور از مدرسه تا مدرسه به 
مدت ســه روز در مناطق عملیاتی جنوب برگزار و بیش 
از 200 دانش آموز لامردی از مناطق شــلمچه ، هویزه ، 
اروند  و ... بازدید و با آرمان های شــهدا تجدید میثاق 

خواهند کرد.

هم زمان با یوم الله 22 بهمن ماه اعزام بیش از 200 دانش آموز دختر لامردی به راهیان نور
صورت می گیرد

رونمایی از آهنگ 
»بیداریم« در لامرد

خواننده آهنگ »بیداریم« گفت: هم زمان با فرارســیدن 
سالگرد پیروزی انقلاب اســلامی از این آهنگ در لامرد 

رونمایی می شود.
 خبرگزاری فارس: رونمایی از آهنگ »بیداریم« در لامرد

داود کاظمی نیا امــروز در گفت وگو با خبرنگار فارس در 
لامرد اظهار داشت: هم زمان با فرارسیدن پیروزی انقلاب 
اســلامی و در یوم الله 22 بهمن ماه از آهنگ »بیداریم« در 

لامرد رونمایی می شود.

خواننــده این اثر هنری افزود: شــعر این اثر از محســن 
اســماعیلی و تنظیم کننده و آهنگ ســاز محسن ستوده و 

تهیه کننده آن الیاس کریمی است.
وی با اشــاره به آهنگ »ما بیداریــم«، گفت: این آهنگ 
درباره انقلاب اسلامی و پاسداشت خون شهدای عزیزمان 
بوده که چند بیت آن نیز در مورد رهبر معظم هوشــیار و 

بصیر انقلاب است.


